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آیت  الله رئیسی:
نفتکش ایرانی هرچه زودتر
رفع توقیف شود

انتخابات کشتی بدون 
حضور بزرگان؟

نامداران همچنان
در انتظار تایید!

پارک های محله ای
در کرج؛ هرچه 
بیش تر بهتر!

سورپرایز های لیست مارک 
ویلموتس برای تیم ملی؛

از »شاگرد اول شهریار« 
تا »ملوان زبل«!: 

حمله با تاکتیک »زردنگاری« به پیکر شفاف سازی؛

گریز از »انفعال« ، 
هجوم به »میان مایگی«!

پیمان قاسم خانی سریال »هیولا« را نوشته که »مهران مدیری« 
ساخته و نقدهایی جدی به پولشویی ها و فساد رایج در نهادهای 
کشور دارد و سعی دارد در حد توانش این فسادها را به تصویر 
بکشد. آیا اینکه ما کل پروژه هیولا را به خاطر همکاری قاسم 
خانی با امامی در فیلمِ ضعیف »خوب، بد، جلف«، فاسد بدانیم 
و زیر سوال ببریم و به همین سبب آن ها را وقیح خوانده و 
از دنیا برایشان »روز جهانی وقاحت« طلب کنیم )!( رفتاری 
شبیه به رسانه های زرد انجام نداده که باری به هر جهت به 

»این« و »آن« حمله می کنند؟ 
متن کامل یادداشت در صفحه 6
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رئیس قوه قضائیه گفت: چرا وقتی داعش 
نفت عراق را به تاراج می برد، مدعیان قوانین 
امروز  ولی  بودند  کرده  سکوت  بین المللی 
نفتکش ایران را به طور غیرقانونی توقیف 

می کنند.
الله  آیت  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سیدابراهیم رئیسی در جلسه روز گذشته 

زمانی  در  گفت:  قضائی،  عالی  مسؤولان 
که داعش نفت سوریه و عراق را ظالمانه 
تصرف و در این آبراه ها حضور پیدا می کرد و 
جلوی چشم مسؤولین و کسانی که مدعی 
قاچاق  نفت  هستند،  مقررات  و  قوانین 
غیرقانونی ظالمانه را نقل و انتقال می داد، 
امروز  ولی  نمی آمد  در  صدایش  کسی 

اقدام قانونی با رعایت تمام مقرراتی که در 
جمهوری اسلامی ایران انجام می شود، مورد 
ظلم انگلیسی ها قرار می گیرد که به نیابت 
امریکایی ها این کار صورت می گیرد و مورد 

اعتراض آنهاست.
وی افزود: به نظرم می رسد که انگلیسی ها 
از  اروپایی ها  کشورهای  از  بسیاری  و 

دسترسی ها و ظرفیت های جمهوری اسلامی 
ایران خبر دارند و باید هرچه زودتر دست از 
توقیف کشتی که مورد توقیف ظالمانه قرار 
گرفته بردارند و رفع توقیف شود و این نفع 
خودشان است والا حتماً باید منتظر عواقب 
کار غیرقانونی و نقض میثاق های بین المللی 

باشند.

آیت  الله رئیسی:

نفتکش ایرانی هرچه زودتر رفع توقیف شود

علی مطهری )نماینده مردم تهران در مجلس( 
از نحوه برخورد با محمدرضا خاتمی انتقاد کرد.

علی مطهری در صفحه اینستاگرامی خود 
نوشت: محکومیت آقای محمدرضا خاتمی 
به دو سال حبس در دادگاه بدوی به خاطر 
اظهار عقیده درباره انتخابات ریاست جمهوری 
سال ۱۳۸۸ ، نشان می دهد که مدعی العموم 
توجهی به میزان گسترش و تأثیر اتهام در 
جامعه ندارد و خود موجب رواج بیشتر آن 

می شود.
قبیل  این  از  نمونه هایی  نیز  گذشته  در 
در  بهشتی  ستار  مرگ  داستان  داشته ایم. 
بازداشتگاه، نمونه تلخ آن است. او کارگری 
انتقاد  و  اظهارنظر  وبلاگ خود  در  که  بود 
می کرد و ظاهراً توهین هایی هم به برخی 

پلیس  بعداً  است.  داشته  کشور  مقامات 
هشت  فقط  او  وبلاگ  که  کرد  اعلام  فتا 
اگر  آیا  است.  داشته  روز  در  بازدیدکننده 
این که  به  با توجه  و  فرا می خواندند  را  او 
ریشه انتقادات و احیاناً اهانتهای او فقر خود 
و مادرش بوده است یک کمک مالی به او 
می کردند که احیاناً جذب انقلاب می شد بهتر 

نبود تا در بازداشتگاه کشته شود.
فرض این است که مجری قانون عاقل و مدبرّ 
به  توهین  قانون می گوید  بله، ظاهر  است. 

مقامات عالی کشور مجازات دارد، ولی کی و 
کجا و با چه میزان تأثیری؟ این بستگی به 
عقل و تدبیر مجری قانون دارد. مانند این که 
قانون می گوید عبور از چراغ قرمز ممنوع است، 
ولی اگر یک خودرو حامل مصدومی است که 
خونریزی شدید دارد، پلیس عاقل و با تدبیر 

اجازه عبور به او می دهد.
داستان آقای محمدرضا خاتمی به این شرح 
بود که ایشان در مصاحبه با برنامه رو در رو 
که از طریق شبکه اینترنتی آپارات و نه از صدا 

و سیما پخش می شد با اصرار شیطنت آمیز 
مجری آن برنامه عقیده خود مبنی بر تقلب در 
انتخابات سال ۸۸ را ابراز داشت. این سخن را 
تعداد بسیار اندکی از مردم ایران شنیدند و مثل 
بسیاری از اظهارنظرهای دو طرف آن ماجرا از 
کنار آن گذشتند اما با ورود مدعی العموم به 
این موضوع، انتشار عمومی پیدا کرد و تردیدها 

درباره آن انتخابات را افزایش داد.
اساساً این سؤال مطرح می شود که اگر کسی 
تقلب   ۸۸ سال  انتخابات  در  باشد  معتقد 

شده و این عقیده خود را اعلام کند حتماً 
باید محاکمه شود؟ در مقابل، دهها نفر هم 
می گویند تقلب نشده است. قضاوت را باید به 
مردم واگذار کرد. این گونه حساسیت نشان 
دادنها ایجاد شک و تردید درباره آن انتخابات 
می کند یا به آن دامن می زند. طوری رفتار 
نکنیم که اظهارنظر درباره حوادث سال ۸۸ 
را مانند اظهارنظر درباره هولوکاست در اروپا 
جلوه دهیم و به زبان حال بگوییم همه باید 

یک حرف بزنند.
از جناب آقای رئیسی رئیس محترم قوه قضائیه 
که اصلاحاتی را در این قوه آغاز کرده و حسن 
مطلع داشته اند درخواست دارم به این موضوع 
ورود کنند و از وارد شدن آسیب بیشتر به نظام 

جمهوری اسلامی جلوگیری نمایند.

علی مطهری: 

برخورد با محمدرضا خاتمی درست نبود

اینستا    هوادار

بدینوسیله به اطلاع کلیه فعالان حوزه سرویس دهی مدارس در سطح شهرستان فردیس 
می رساند موسساتی که تمایل به شرکت در طرح ساماندهی سرویس مدارس در سال 
تحصیلی 99 - 1398 را دارند تا تاریخ 1398/4/31 جهت ثبت نام و ارایه مدارک به مدیریت 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری فردیس واقع در جاده ملارد جنب پل ارتش - گلستان 10 

مراجعه و مدار خود را تحویل دهند.

متقاضیان به نکات ذیل توجه نمایند:
1 - اولویت با موسساتی است که صرفا در حوزه سرویس مدارس فعالیت دارند.

2 - درخواست متقاضیان پس از بررسی جهت گزینش به اداره آموزش و پرورش ارسال 
می گردد.

3 - هزینه آگهی فراخوان بر عهده برندگان در طرح می باشد که می بایست قبل از عقد 
قرارداد با جراید تسویه  نمایند.

فراخوان - نوبت دوم

قابل توجه موسسات و شرکت های حمل و نقل درون شهری

مهرداد  حقیقی
سرپرست معاونت زیربنایی و حمل و نقل
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جامعه ای که بیمار است و طبیبی ندارد...
لطفا فحش ندهید!

جایی  به  کار  دیگر  حالا 
رسیده که در فضای مجازی 
بستن کامنت و بستن پیج و 
انواع بستن های دیگر جواب 
گو نیست، و افراد مجبورند از 
مخاطبانشان خواهش کنند، 
تقاضا کنند، درخواست کنند 

که لطفا فحش ندهید.
این معضل فحاشی، چندسالی است که در دنیای مجازی 
به شدت در حال رشد است. اول شاید به عنوان یک پدیده 
خنده آور به نظر می رسید چرا که با زبان فارسی و در پیج 
های غیر فارسی زبان اتفاق می افتاد اما کم کم به یک 
روش تخلیه عقده های درونی تبدیل شد و در صفحات 
افراد سرشناس ایرانی و غیر ایرانی، اعم از هنرمند، شاعر، 
سیاستمدار و ورزشکار تکرار شد. الفاظ رکیکی که گسترش 
آن حالا در میان نسل نوجوان که کاربران اصلی دنیای 

مجازی به شمار می روند به شدت نگران کننده است.
باید یادمان باشد که دنیای مجازی آینه همان چیزی است 
که در دنیای حقیقی رخ می دهد. به طوریکه این همه 
عصبانیت و فحاشی ریشه در جامعه ای دارد که به بهانه یک 
تصادف ساده، درگیری های فیزیکی رخ می دهد. جامعه ای 
که جز عده اندکی، اکثریت جامعه به هر میزان تحصیلات، 
دچار روزمرگی و تامین معاشند. جامعه ای که معلمش در 
ساعات فراغتش پیش خدمت قهوه خانه است و چای می 
گذارد جلوی نوجوانانی که قلیان می کشند. جامعه ای که 
مهندسش بعد از ساعت کاری، در تاکسی های اینترنتی 
مسافرکشی می کند. جامعه ای که استاد دانشگاهش، برای 
دیگران پایان نامه و مقاله می نویسد. جامعه ای که درد دارد 
و کسی درمانش نمی کند؛ بیمار است و طبیبی ندارد. جامعه 
ای که بی تفاوتی نسبت به حال دیگران دارد همه گیر می 
شود و منفعت شخصی جای منفعت عمومی را گرفته است. 
آن عده اندکی که به رانت و بیت المال و انتفاعات ارتباطی 
متصلند که هیچ. اصلا بگذریم از آنها. اما بدنه اصلی جامعه، 
همین هایی که درگیر تهیه نان شبشان مانده اند باید کاری 

کنند تا جامعه از این حالت سرگردانی خارج شود.
آنقدر این فحاشی ها زیاد شده که خدا می داند اگر این 
روزنامه هم جایی برای کامنت داشت، چه فحش هایی بود 
که نثار من یا دیگر نویسندگان میشد. اوضاع از آنچه در این 

مطلب خواندید هم وخیم تر است....

سرمقاله

البرز  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
گفت: طی هفته جلسات بسیاری با 
حضور مدیران استان در جهت توسعه 
البرز و ایجاد بسترهای اشتغال و رونق 
تولید برگزار می شود و مجموعه استان 
با اتحاد و انسجام در راستای تحقق 
منویات مقام معظم رهبری و برنامه 
برمی  گام  امید  و  تدبیر  دولت  های 

دارند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از 
بین  امور  و  عمومی  روابط  کل  اداره 
در  شهبازی  البرز،  استانداری  الملل 
به  اشاره  با  زیربنایی  کارگروه  جلسه 

که  داشلیجه  صنعتی  لکه  وضعیت 
قرار  بررسی  مورد  نشست  این  در 
گرفت، افزود: این لکه صنعتی که بین 
شهرستان های فردیس و کرج است 
که زیبادشت نام دارد که در مساحت 
۳7 هکتار بیش از 47 واحد تولیدی و 

صنعتی در آن فعال هستند.
وی ادامه داد: در این لکه صنعتی که 
حدود 900 نفر در آن مشغول به کار 
بزرگی  تولیدی  واحدهای  هستند، 
مستقر هستند، بنابراین در 2 هفته 
اخیر طی برنامه ریزی ها و بازدیدهای 
صورت گرفته، تصمیم گرفتیم که این 

منطقه را مانند لکه صنعتی ماهدشت 
تعیین تکلیف و شناسنامه دار کنیم تا 
صنعتگران و تولیدکنندگان مستقر در 
آن بتوانند از تسهیلات لازم برای رونق 

و توسعه فعالیت خود برخوردار شوند.
استان  اقتصادی  تیم  شهبازی گفت: 
پای کار هستند و تمامی امکانات را 
برای رونق تولید در این منطقه انجام 
می دهند بر این اساس این بشارت را 
به مردم البرز می دهم که تبدیل لکه 
صنعتی داشلیجه به ناحیه صنعتی در 
و در  زیربنایی مصوب شده  کارگروه 
کمترین زمان ممکن در شورای توسعه 

استان مطرح می شود.
وی با بیان اینکه این منطقه به طور 
قطع پیوست و الزامات زیست محیطی 
را خواهد داشت، افزود: طی مذاکراتی 
با مقامات ملی در خصوص تصویب این 
ناحیه توفیق یافتیم که قول مساعد 
شرکت شهرک های صنعتی ایران را 

برای تحقق این امر دریافت کنیم.
اواخر  کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 
سال گذشته نیز در خصوص تبدیل 
شهرک  به  ماهدشت  صنعتی  لکه 
نیز  اکنون  و  یافتیم  توفیق  صنعتی 
ناحیه صنعتی داشلیجه را شناسنامه 

دار خواهیم کرد.
این  در  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
دیگر  واحد  موضوعات چند  کارگروه 
نیز مورد بررسی قرار گرفت که با توجه 
به اهمیت روستاها و ایجاد بستر لازم 
در جهت مهاجرت معکوس و تقویت 
زیرساخت های روستایی مصوبات لازم 

با رای گیری و تعامل اعضا اتخاذ شد.
وی گفت: طی هفته جلسات بسیاری 
جهت  در  استان  مدیران  حضور  با 
توسعه البرز و ایجاد بسترهای اشتغال و 
رونق تولید برگزار می شود و مجموعه 
استان با اتحاد و انسجام در راستای 
تحقق منویات مقام معظم رهبری و 
گام  امید  و  تدبیر  دولت  های  برنامه 

برمی دارند.

استاندار البرز:

لکه صنعتی داشلیجه شناسنامه دار می شود

ریشتر   5.7 قدرت  به  لرزه ای  زمین 
گذشته   روز  کیلومتری  عمق ۱7  در 

مسجدسلیمان را به لرزه درآورد.

این زلزله در ساعت ۱۱ و ۳0 دقیقه 
کیلومتری  عمق  ۱7  در  و  دقیقه 
زمین رخ داد. نزدیک  ترین مکان  ها 
به کانون زمین لرزه مسجدسلیمان 

قلعه  کیلومتری،   ۱9 فاصله  با 
و  کیلومتری   29 فاصله  با  خواجه 
ایذه با فاصله ۳7 کیلومتری از مرکز 

زلزله بودند.
فرماندار مسجد سلیمان گفت: از زمان 
وقوع زلزله تاکنون ۱ نفر کشته و بیش 

از 60 نفر مجروح شدند.
حجت الاسلام حیدر حجتی نیا با اشاره 

به خسارت های جانی وارد شده حاصل 
از زلزله صبح روز گذشته اظهار داشت: 
ساعت ۱۱:20 دقیقه صبح امروز زلزله 
5.7 ریشتری در حوالی منطقه نفت 

سفید رخ داد.
وی افزود: در این حادثه یک نفر براثر 
و  روانی  فشار  به سبب شدت  سکته 

ترس از حادثه فوت کرد.

داد:  ادامه  مسجدسلیمان  فرماندار 
جراحت  نفر   60 تاکنون  همچنین 
سطحی دیدند که به صورت سرپایی 

مداوا شدند.
و  ساختمان ها  به  گفت:  حجتی 
خودروهای پارک شده زیر ساختمان ها 
نیز آسیب وارد شد که میزان برآورد آنها 

در حال انجام است.

و باز هم زمین لرزه؛ این بار 5/7 ریشتر در مسجدسلیمان!

مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل 
استانداری البرز حاکم بودن روح آرامش 
بر استان را مرهون نگاه مشارکت جویی 
استاندار و تاکید وی بر تعامل و همکاری 
البرز  در  مسئولان  فراجناحی  های 
عنوان کرد و گفت: این مهم می تواند 
الگوی موفقی برای خدمت صادقانه به 

مردم باشد.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر حسین 
رحمانیان با بیان این مطلب در نشست 
هیئت رئیسه شورای هماهنگی روابط 
استان،  اجرایی  عمومی دستگاه های 
ایجاد وحدت و همگرایی بین نیروهای 
سیاسی کشور در نتیجه تحریم های 
ناجوانمردانه و فشار استکبار جهانی را از 
جمله الطاف خفیه الهی برشمرد و با ابراز 
خرسندی از هم افزایی میان مسئولان 

استان اظهار داشت: خوشبختانه در حال 
حاضر به رغم تحریم های ناعادلانه بر 
علیه ملت ایران و بسیاری از مسائل و 
مشکلات اقتصادی، شرایط مطلوبی بر 
رسانی  لحاظ خدمت  به  البرز  استان 
این  تمامی  که  دارد  وجود  مردم  به 
اقدامات مرهون هم افزایی و تعامل میان 

مسئولان استان است.
جانشین و دبیر شورای هماهنگی روابط 
عمومی دستگاه های اجرایی استان با 
تاکید بر اینکه استاندار البرز با برقراری 
نماینده  با  مناسب  تعامل  و  وحدت 
ولی فقیه در استان و نمایندگان مردم 
در مجلس شورای اسلامی و تمامی 
نمایندگان قوا توانسته است آرامش را 
بر استان حاکم نماید، خاطر نشان کرد: 
بواسطه این مهم و در کنار تلاش و 

تکاپوی مسئولان، استان البرز توانسته 
برتر در جذب  استان  است جزو سه 
سرمایه و اعتبارات و رتبه برتر کشوری 

در بخش رونق تولید باشد.
وی افزود: تعامل فراجناحی با مسئولان 
ارشد استان می تواند الگوی موفقی در 
راستای خدمت رسانی مناسب به مردم 
باشد چراکه با حاکم شدن روح آرامش 
در کنار عملیاتی شدن برنامه ها از سوی 
دستگاه های اجرایی شاهد توفیقات 
مختلف  های  حوزه  در  چشمگیری 

هستیم که بسیار ارزشمند است.
راستا  این  در  کرد:  نشان  خاطر  وی 
وظیفه مدیران روابط عمومی دستگاه 
های اجرایی استان است که با اطلاع 
رسانی صحیح و شفاف خدمت رسانی 
های صورت گرفته از سوی دولت را به 

سمع و نظر مردم رسانده و با بکارگیری 
روشهای نوین اطلاع رسانی، اعتماد و 
امید را در میان مردم تقویت کنند و 
مشارکت آنان را در عرصه های مختلف 
اجتماعی و سیاسی از جمله انتخابات 

افزایش دهند.

مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری البرز:

تعامل و همکاری های فراجناحی در البرز الگوی موفقی برای خدمت به مردم است

علی  ساجدی

»بهنام جهانی«
فرماندار طالقان شد

به عنوان  بهنام جهانی  وزیر کشور  از سوی  ابلاغی  طی 
فرماندار شهرستان طالقان منصوب شد.

سوی  از  ابلاغ  این  متن  در  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
عبدالرضا رحمانی فضلی آمده است:

به موجب این حکم و بنا به پیشنهاد استاندار محترم البرز به 
سمت فرماندار شهرستان طالقان منصوب می شوید.

امید است با اتکا به خداوند متعال و در چارچوب وظایف 
مصوب در راستای تحقق اهداف و آرمان های نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران و سیاست های دولت تدبیر و امید 
و پیروی از منویات رهبر معظم انقلاب اسلامی حضرت آیت 

الله العظمی خامنه ای )مدظله  العالی( موفق باشید.

انتصاب روز

خبری
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در  شهرنشینی  شتابزده ی  روند 
لزوم  ساز،  و  ساخت  افزایشِ  و  کرج 
را  بیش تر  شهری  فضای  اختصاصِ 
می کند.  یادآوری  شهروندان  برای 
فضاهای  داشتن  لحاظ  از  کرج  شهر 
سبز شاخص متشکل از باغ و پارک در 
وضعیتِ نسبتا مطلوبی به سر می برد 
اما گاه این فضاها به طورِ متناسب در 
است.  نشده  پراکنده  کرج  گستره ی 
از  کم برخوردار  مناطقِ  از  تعدادی 
داشتن محوطه ای کوچک برای گذرانِ 
با  مانده اند.   بی نصیب  فراغت  اوقاتِ 
این حال مدتی ست مدیریت شهری 

کرج به این موضوع نگاه ویژه داشته 
است. هرچند اقدامات کافی نیست اما 
قدم های خوبی برداشته شده. نمونه اش 
بهره برداری از بوستان و آبشار همگام 
هفته ی  که  است  حصار   4 خط  در 
منطقه  اهالیِ  تا  شد  افتتاح  گذشته 

استراحتگاهی مناسب داشته باشند. 
فضای باز شهری را قسمت هایی از 
و  ساخت  آن  در  که  می دانند  شهر 
ساز متراکمی صورت نگرفته است و 
استفاده ی  برای  راحتی  به  طرفی  از 
عموم در دسترس قرار دارد. فضاهای 
از  زیرمجموعه ای  نیز  شهری  سبز 
در  که  هستند  شهری  باز  فضاهای 
ایده آل ترین حالت اهداف گوناگونی را 
دنبال می کنند و عملکردهای متنوعی 
دارند. متاسفانه بیش تر فضاهای شهری 
کرج عملکرد محدود داشته و طیف 
متعدد  اقشارِ  آن  کنندگان  استفاده 
هدفِ  طرفی  از  نمی شود.  شامل  را 
اصلی فضاهای سبز شهری، تضمین 
حضورِ شهروندان در آن ها است که با 

مولفه های گوناگونی چون طراحی زیبا 
و در عین حال متناسب با خواسته های 
شهروندان می توان به آن دست یافت. 
آن چه متاسفانه در کرج امروز، علی رغمِ 
گرفته  نادیده  بسیار،  تلاش های 
کودکان،  خواسته های  تفاوتِ  شده، 
نوجوانان، جوانان و سالمندان و توجه 
به انتظاراتشان از یک فضای مناسب 
است  نیاز  هم چنین  است.  شهری 
رویکرد محله ای در جانمایی فضاهای 
با  فضاهای سبز  به خصوص  شهری 

قدرت بیش تری لحاظ شود. 
در  شده  رها  فضاهای  از  بسیاری 
کرج قابلیتِ تبدیل به فضاهای سبز 
دارا  را  محله ای  درون  پارک های  یا 
برای  نیز  بالایی  وسعتِ  هستند.  
جانمایی فضاهای محله ای مورد نیاز 
بر  را  تمرکز  می توان  بلکه  نیست، 
سایرِ مولفه ها معطوف کرد تا سطحِ 
استانداردِ طراحی بالا برود و در نظر 
هجوم  از  کاری  چنین  که  داشت 
استفاده کنندگان به نقطه ای خاص و 
ترافیک سرسام آور در آن نقطه از شهر 

خواهد کاست.
به گفته ی پیمان بضاعتی پور؛ رئیس 
سبز  فضای  و  منظر  سیما ،  سازمان 
شهری شهرداری کرج در حال حاضر 
24۳ پارک محله ای در مناطق مختلف 
کرج وجود دارد. هم چنین در سال 
تومان  میلیون  تا سقف 400  جاری 
در  نیز  پارک ها  بهسازیِ  برای  اعتبار 
بهتری  فضای  تا  شده  گرفته  نظر 
اختیار  در  تفریح  و  استراحت  جهت 
شهروندان قرار گیرد و مواردی که به 
عنوان ضعف های برخی از پارک های 
و  برطرف  شد  ذکر  درون محله ای 

رضایت مردم حاصل شود.
اما خبر خوش این است که امسال هفت 
کلنگ زنی  نیز  محله ای جدید  پارک 
خواهد شد که رئیس سازمان سیما 
و منظر وعده ی افتتاح شان را تا پایان 
سال داده است. امیدواریم جانماییِ این 
پارک ها بر مناطقِ محروم کرج متمرکز 
باشد تا علاوه بر افزایشِ سرانه ی فضای 
سبز شهری، امید در محلات مختلف 

نیز جریان یابد.

پارک های محله ای در کرج؛ هرچه بیش تر بهتر! تکلیفِ 3 هکتار اراضی رها شده
در عودلاجان چیست؟

نزدیک 50 سال است که طرح های مختلفی برای بازسازی 
و نوسازی محله عودلاجان پیشنهاد شده و برخی از آنها به 
مرحله اجرا هم رسیده است، اما این محل همچنان درگیر 
مشکلاتی مانند تغییر بافت جمعیتی و معضلاتی چون 

تجمع معتادان است.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از همشهری، براساس نظر 
اراضی  هکتار  تهران ۳  نوسازی شهر  سازمان  مدیرعامل 
تملک و رها شده در محله عودلاجان باعث شده تا به هویت 

این محله آسیب جدی وارد شود.
کاوه حاج علی اکبری در این باره می گوید: نقش، جایگاه و 
کارکرد محله عودلاجان در حال و آینده نمی تواند به صورت 
مستقل از محدوده مرکزی تهران و کل شهر تهران مدنظر 
قرار گرفته شود. در مورد جایگاه محله عودلاجان 2 دیدگاه 
می تواند وجود داشته باشد. یکی از آنها اعیان سازی  و ایجاد 
تداوم  و دیگری  برای محله است  هویت جدید و خلاق 

گذشته آن و یافتن راه حلی در این مسیر خواهد بود.
۳ هکتار اراضی تملک و رها شده به این معنی است که 
مساحت زیادی برای تجمع معتادان و کارتن خواب ها در 
عودلاجان وجود دارد و با وجود استفاده از نیروی انتظامی 
برای پراکنده کردن آنها یا تشکل های مردم نهاد برای کمک 
به معتادان باز هم فضای کافی برای رشد معضل اعتیاد و 
مصرف موادمخدر وجود دارد. این وضعیت کلی محله ای 
است که در گذشته یکی از بخش های اصلی تهران قدیم 

بود و هویتی تاریخی را با خود حمل می کند.
محله عودلاجان و بازار تهران یکی از پنجره هایی است که 
ما را به ارزش های تاریخی مان متصل می کند. بازار تهران، 
نمادی از سابقه کالبدی، اجتماعی، اقتصادی و فرهنگ 
نحوه  و  برخورد  چگونگی  به  پاسخگویی  و  است  ایرانی 
مواجهه با این محدوده های واجد ارزش، مسئله ای پیچیده 

و دشوار است.
برای  به شدت  می گوید:  این باره  در   ۱2 منطقه  شهردار 
محله عودلاجان خوش بین هستم، چون روزی نیست که 
با جوانه های جدید زندگی در این محله مواجه نباشم. تا 
وقتی تصمیم ما در مورد بازار تهران به عنوان قلب اقتصاد 
شهر یا کشور روشن نباشد، سرنوشت عودلاجان نیز شفاف 

نخواهد شد.
علی محمد سعادتی تأکید می کند: ایرادی که وجود دارد 
این است که انتظار داریم بیماری که 40،50 سال مورد 
بی توجهی قرار گرفته ظرف مدت کوتاهی سرپا شود، اما 
همین که ضربان قلب این بیمار به کما رفته قدری منظم تر 
می تپد، نشان می دهد در مسیر احیا و شرایط درست در 

حال حرکت هستیم.
او با اشاره به تمایل بازاریان و ساکنان منطقه برای حفظ 
و احیای خانه های ارزشمند و تاریخی، می افزاید: ۳ سال 
کاسبان  و  می گذرد  پامنار  خیابان  شدن  سنگفرش  از 
اتحادیه فلزات اکنون خودشان برای تغییر شغل مراجعه 
می کنند و خواهان این هستند که به سمت مشاغلی بروند 
که ساعات بیشتری از شبانه روز را بتوانند فعالیت کنند و 
بهره برداری اقتصادی بیشتری داشته باشند. در محله پامنار، 
اسباب بازی فروشی و یا دیزی سرا راه اندازی شده که باعث 
تردد آدم های مختلف با جنسیت های متفاوت در ساعات 
مختلفی از شبانه روز در این محدوده شده است؛ اتفاقی که 

تا 4، 5 سال پیش شاهد آن نبودیم.
شهردار منطقه ۱2 با اشاره به ساخت وساز در محله برازجان 
محدوده  این  در  گذرها  حدود  می گوید:  منطقه  این  در 
مشخص شده، تمام محورهای منشعب که از این محدوده 
دسترسی داشتند دوباره احیا شدند، محوطه، بازپیرایی شده 
و امنیت بهتری پیدا کرده و تمامی این اتفاقات از طریق 
مردم محله در حال انجام است. اکنون که به گواه آمار، 
حساسیت شهروندان تهرانی نسبت به میراث ملموس و 
ناملموس و حفظ ارزش های تاریخی بیشتر شده است، ما 
نیز در سطوح مدیریتی وظیفه داریم حساسیت و توجه 
بیشتری به این موضوعات داشته باشیم و ان شاءالله به سمت 

درستی پیش خواهیم رفت.
سال ۱۳9۱ بنا شد که بازارچه تاریخی عودلاجان برای ایجاد 
بازارچه صنایع دستی مرمت شود و کسبه آن نیز حرفه خود 

را متناسب با این صنف تغییر دهند.

میراث شهر

چهار کلانشهر تهران، اصفهان، مشهد 
و شیراز با افزایش غیرقابل باور مصرف 
این  اگر مردم  و  آب شرب مواجه اند 
را  خود  بی رویه  مصارف  شهرها، 
مدیریت نکنند، با وجود ذخایر خود 
با  تابستان  ادامه  در  سدها،  در  آب 
این  در  تأمین آب شرب  در  مشکل 

کلانشهرها مواجه می شویم.

به گزارش دنیای هوادار، بارش های کم 
نظیر سال آبی جاری )از ابتدای مهرماه 
97 تاکنون( این برداشت اشتباه را برای 
برخی از مردم کشورمان ایجاد کرده 
که امسال می توانیم هرچه قدر می 
خواهیم آب مصرف کنیم و مشکل آب 
نداریم؛ غاقل از این که نزدیک به نیمی 
از آب شرب کشور از منابع زیرزمینی 
تأمین می شود و سفره های زیرزمینی 
دلیل  به  نیز  آب شرب  تأمین کننده 
قابل  افت  با  برداشت،  اضافه  سال ها 

توجه کمیت و کیفیت مواجه شده اند.
می دهد  نشان  بررسی ها  جدیدترین 
مترمکعب کسری  میلیارد  که ۱۳0 
باید  یعنی  داریم،  زیرزمینی  مخازن 

۱۳0 میلیارد مترمکعب آب )برابر با 
تمام آب قابل دسترس در طول یک 
سال پربارش( به سفره های زیرزمینی 
تازه  صورت  آن  در  تا  کنیم  تزریق 
به  ما  زیرزمینی  سفره های  شرایط 

حالت عادی بازگردد.
متوجه  که  است  زمانی  تأسف بارتر 
شویم در صورت تزریق ۱۳0 میلیارد 
مخازن  به  شیرین  آب  مترمکعب 
زیرزمینی نیز شرایط عادی نمی شود. 
چرا که در برخی نقاط کشور آنچنان 
برداشت بی رویه از مخازن زیرزمینی 
داشته ایم که علاوه بر سفره های قابل 

تجدید، به سفره ها و ذخایر استاتیک 
نیز لطمه زده ایم.  و غیرقابل تجدید 

لطمه ای که دیگر قابل جبران نیست.
برداشت های بی رویه و مصارف بدون 
ضابطه آب، در کنار نزدیک به ۱7 سال 
خشکسالی، ایران را در شرایطی قرار 
داده که یک سال پرآب هم نتوانست 
پرتنش  زیادی شهرهای  برای مدت 

کشور را از تنش آبی دور کند.
بارش های کم نظیر ۳۳5 میلی متری 
توانست ۱0۱  تنها  آبی جاری،  سال 
درگیر  گذشته  تابستان  که  را  شهر 
تنش آبی بودند، امسال در وضعیت 

نرمال قرار دهد و همچنان 2۳۳ شهر 
کشور در شرایط تنش آبی قرار دارند.

تهران،  کلانشهر  چهار  اکنون  هم  
افزایش  با  شیراز  و  مشهد  اصفهان، 
شرب  آب  مصرف  باور  غیرقابل 
شهرها،  این  مردم  اگر  و  مواجه اند 
مدیریت  را  خود  بی رویه  مصارف 
در  آب  خود  ذخایر  وجود  با  نکنند، 
سدها، در ادامه تابستان با مشکل در 
تأمین آب شرب در این کلانشهرها 

مواجه می شویم.
مصرف  درصدی   ۳.5 رشد  شاهد 
آب شرب در کلانشهر تهران و رشد 
شهر  در  شرب  آب  مصرف  برابر  دو 
اصفهان، نسبت به مدت مشابه سال 

قبل هستیم.
نقاط  از  بسیاری  در  این،  بر  علاوه 
کشور، این تصور که امسال مشکل آب 
نداریم، مصارف آب شرب را با افزایش 
بی رویه و افسارگسیخته مواجه کرده، 
مصرف  مدیریت  عدم  روند  اگر  که 
آب ادامه یابد، احتمال افزایش تعداد 
شهرهای با تنش آبی در طی تابستان، 

وجود دارد.

چهار شهر رکورددار اسراف آب شُرب!

شهری
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5 اجتماعی

رئیس اتاق اصناف استان البرز گفت: انتقال 
مشاغل پر سر و صدا در البرز به خارج از شهر 

کرج همچنان بلاتکلیف است که تحقق آن 
همت و اتحاد مسئولان استانی را می طلبد.

حمید کریمی، رئیس اتاق اصناف استان البرز 
طی گفتگویی اظهار داشت: چند سالی است 
مقرر شده مشاغل پر سر و صدا و آلاینده البرز 
به دور از محدوده شهر و یک مجتمع صنفی 
صنعتی در شیخ آباد کرج منتقل شود اما 
بخش هایی از این اقدام از سوی برخی نهادها 

و ارگان ها نیمه تمام مانده است.
رئیس اتاق اصناف استان البرز با اشاره به 

تأمین  و  مجموعه  این  فیزیکی  پیشرفت 
برخی  کرد:  بیان  مجتمع  گاز  و  برق  آب، 
مشکلات مربوط به شهرداری و برخی دیگر 
مربوط به شخصی است که سهم کوچکی 
در این محدوده دارد که جلساتی با رئیس 
کل دادگستری البرز در این زمینه تشکیل 

شده است.
وی با اشاره به هزینه حدود ۸00 میلیارد 
تومانی که چند سال پیش صرف ساخت 
این مجتمع شده اذعان کرد: در صورت راه 

اندازی این مجموعه، حدود دو هزار واحد 
صنفی می توانند در مجتمع صنفی صنعتی 
شیخ آباد در زمینی به مساحت ۳20 هکتار 
فعالیت کنند که در پی آن اشتغالزایی برای 

پنج هزار نفر نیز اتفاق خواهد افتاد.
رئیس اتاق اصناف استان البرز تصریح کرد: 
مشاغلی مانند صافکاری، نقاشی، آهنگری، 
که  دیگری  مشاغل  و  تراشکاری  نجاری، 
جزو  کنند  می  ایجاد  صوتی  آلایندگی 
مشاغل پر سر و صدا محسوب شده و باید 

به خارج از شهر منتقل شوند اما واژه مشاغل 
مزاحم برای این حرفه ها مناسب نیست زیرا 

کاسب حبیب خداست.
کمیسیون  در  داد:  توضیح  پایان  در  وی 
نظارت بر اصناف مصوب شده تا برج اصناف 
و تمام اتحادیه های مرتبط نیز در مجتمع 
صنفی صنعتی شیخ آباد مستقر شوند که 
این امر یکی از اهداف بلند مدت اتاق اصناف 
البرز است که تحقق آن، تحولات خوبی را به 

دنبال خواهد داشت.

شبکه  متخلفان  اینکه  بیان  با  علوم  وزیر 
نبودند،  داوطلب  کنکور،  تقلب  پیشرفته 
گفت: این اتفاق در محل خاصی در یکی 
از استان ها رخ داد و قبل از اینکه متخلفان 

آنها  تشکیلات  انجام دهند،  کاری  بتوانند 
کشف و با آنان برخورد شد.

نشست  در حاشیه  منصور غلامی  دکتر 
پژوهش  مؤسسه  و  دانشگاه ها  رؤسای 
در  گذشته  روز  صبح  که  فناوری  و 
دانشگاه الزهرا آغاز به کار کرد، با اشاره به 
دستگیری شبکه پیشرفته تقلب در کنکور 
سراسری 9۸، گفت: این اتفاق در محل 
خاصی در یکی از استان ها رخ داد و قبل 
از اینکه اعضای این شبکه بتوانند کاری 
انجام دهند، تشکیلات آنها کشف و با آنان 

برخورد شد.
در  همکاران  تلاش های  داد:  ادامه  وی 
چارچوب حفاظت از امنیت سوالات کنکور 

مانند گذشته است و برخی افراد به نوعی 
گول باند کشف شده را خوردند.

وزیر علوم، تاکید کرد: دستگاه هایی سوالات 
را به این افراد فروخته بودند در حالی که 
کنکور  سوالات  به  دسترسی  فردی  هیچ 
سراسری ندارد و متأسفانه این گروه به دنبال 

کلاهبرداری از افراد ساده بودند.
وزیر علوم اظهار کرد: داوطلبان کنکور هیچ 
از  بخورند چون حفاظت  نباید گول  وقت 
به  سوالی  و  است  آهنین  کنکور  سوالات 
خارج درز پیدا نمی کند. ضمن اینکه اعضای 

باند کشف شده داوطلب کنکور نبودند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، 
پیش از این سازمان اطلاعات سپاه پاسداران 

سیستان و بلوچستان با انتشار اطلاعیه ای 
از انهدام شبکه سازمان یافته ۱6 نفره که 
قصد تقلب در کنکور سراسری سال 9۸ را 
داشتند، خبر داد.عوامل این باند با هوشیاری 
با  و  شناسایی  استان  اطلاعات  سازمان 
هماهنگی دستگاه قضا به جرم کلاهبرداری 
تقلب  کنکور،  سوالات  فروش  طریق  از 
هوشمند و الکترونیک در آزمون سراسری 

دستگیر شدند.
بر پایه این اطلاعیه، پس از رصد اطلاعاتی 
که  پشتیبان  تیم  و  مرتبطین  از  تعدادی 
نیز  بودند  منزل مسکونی مستقر  در یک 

دستگیر شدند.
شبکه مذکور ضمن اقدام به بستن قرارداد با 

داوطلبان آزمون سراسری با ایجاد شبکه ای 
متشکل از آزمون دهندگان، برگزار کنندگان 
آزمون و ایجاد تیم پشتیبان اقدام به ایجاد 
باندی سازمان یافته جهت تقلب کرده بودند.
 card شبکه منهدم شده با فروش دستگاه
 20 تا  میلیون   ۱0 مبلغ  به   phonefe
قول  دهندگان  آزمون  به  تومان  میلیون 
داده  آنها  به  را  پزشکی  آزمون  در  قبولی 
پرسنل  از  افرادی  نیز  بین  این  در  بودند، 
سوالات  نمودن  خارج  به  اقدام  که  آزمون 
مخزن  از  اجتماعی  شبکه های  بستر  از 
کرده بودند نیز پس از اقدامات اطلاعاتی و 
با همکاری حراست دانشگاه دستگیر و در 

اختیار مقامات قضائی قرار گرفتند.

نیکوتین  کافئین،  مصرف  از  اجتناب   -۱
نوشیدنی ها  این  الکلی،  نوشیدنی های  و 
محرک بوده و بجای کاهش میزان استرس، 

آنرا افزایش می دهند.
2- به فعالیت های فیزیکی مشغول شوید. 
های  هورمون  میزان  زا  استرس  شرایط 
افزایش  بدن  در  را  کورتیزول  و  آدرنالین 
می دهند از این رو انجام یک ورزش سبک 
همانند پیاده روی می تواند در جلوگیری از 

این امر سودمند باشد.

تاثیر  خواب  کمبود  بخوابید.  بیشتر   -۳
نماید.  می  ایفا  استرس  ایجاد  در  بسزایی 
متاسفانه اگرچه استرس سبب تراوش افکار، 
نگرانی ها و متعاقبا باعث قطع خواب می 
گردد و اجازه رفتن به خواب عمیق رفتن 
را نمی دهد اما می توان با استفاده از یک 
برنامه ورزشی منظم بر این مشکل فائق آمد.

درمورد  دیگران  با  کردن  صحبت   -4
از  آن هستید  تجربه  شرایطی که درحال 
طریق منحرف کردن تمرکز شما بر روی 

آنها سبب کاهش استرس شما می گردند.
5- مدیتیشن و یوگا

6- یادداشت نمودن زمانها و موارد استرس 
زا در یک دفترچه یادداشت و اینکه در حال 
هستید  افرادی  چه  با  کارهایی  چه  انجام 
به  فیزیکی  و  احساسی  بعد  از  تواند  می 
شما کمک نماید. می توانید به هر کدام از 
یادداشت ها از 0 الی ۱0 یک عدد جهت 
درجه بندی شدت استرس زایی آنها بدهید 
 سپس دریابید کدام افکار و شرایط از همه 
استرس زا تر بوده و بعد از آن اقدام به حل 

کردن آنها کنید.
7-کنترل اوضاع را بدست بگیرید. یکی دیگر 

از تعاریف استرس این است که شرایط شما 
را کنترل کند نه شما آنها را بنابراین سعی 
کنید کنترل را در دست بگیرید اگرچه در 
ابتدا ممکن است حل ناپذیر جلوه نمایند اما 
باید یاد بگیرید چگونه برای مشکلات پیش 

آمده راه حل بیابید.
۸- زمانتان را مدیریت کنید. گاهی اوقات 
همه ما احساس می کنیم کارها روی هم 
انبار شده اند. شما در یک لحظه نمی توانید 
به همه کارها رسیدگی کنید. ابتدا آنها را 
آنها  بسراغ  سپس  و  نموده  بندی  اولویت 

بروید.
9- نه گفتن را یاد بگیرید. یکی از دلایل 

ایجاد استرس کارهای زیادی است  عمده 
که باید در زمان محدود یا کم انجام بدهید. 
هنوز تعداد بسیاری از انسانها هستند که با 
به عهده گرفتن مسئولیت های بی شمار بر 

استرس خود می افزایند.
۱0- برای مدتی استراحت کنید. اگر حس 
روزانه  های  فعالیت  انجام  برای  کنید  می 
آمادگی لازم را ندارید اندکی استراحت کنید 
و به بدن خود زمان لازم جهت ریکاوری را 

بدهید.

 www.skillsyouneed.com :منبع
ترجمه از »وحید نجاتی« 

حمید کریمی:

ساماندهی مشاغل پر سر و صدا در البرز همچنان بلاتکلیف است

وزیر علوم: با متخلفان کنکور برخورد کردیم

و معادن مجلس  عضو کمیسیون صنایع 
معتقد است سازمان حمایت از مصرف کننده 
و تولیدکننده باید رشد قیمت  سیمان را 
بررسی کند تا مشخص شود افزایش ۳7 
درصدی نرخ این محصول توجیه پذیر است 

یا نه.
به گزارش »دنیای هوادار«، سیده حمیده 
زرآبادی عضو کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری 
خانه ملت  با اشاره به گرانی قیمت سیمان، 
از مصرف کننده و  گفت: سازمان حمایت 

تولیدکننده و ستاد تنظیم بازار که مسئولیت 
قیمت گذاری و نظارت بر قیمت های بازار را 
را  باید رشد قیمت  سیمان  برعهده دارند 
بررسی کنند تا مشخص شود افزایش نرخ 

این محصول توجیه پذیر است یا نه.
در  البرز  و  آبیک  قزوین،  مردم  نماینده 
اگرچه  افزود:  اسلامی  شورای  مجلس 
تولید  موردنیاز  اولیه  مواد  است  ممکن 
سیمان داخلی باشد و رشد نرخ دلار تاثیری 
چندانی بر گرانی این مواد اولیه نداشته باشد 
اما در طول یک سال گذشته هزینه آب، 

برق، کرایه حمل ونقل و ... افزایش چشم 
گیری داشت و تمام این عوامل در گرانی 

سیمان اثرگذار است.
قیمت  بر  دقیقی  نظارت  کرد:  اظهار  وی 
کالاها در بازار وجود ندارد به همین دلیل 
افزایش نرخ اجناس از نمودار و چارچوب 

مشخصی تبعیت نمی کند.
دهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
برای  راهبردی  برنامه  کرد:  خاطرنشان 
حمایت از تولیدکننده و مصرف کننده وجود 
ندارد در نتیجه در این شرایط از یک سو 

واز  مردم متحمل ضرر و زیان می شوند 
نیز  تولیدکننده  است  ممکن  دیگر  سوی 

نتواند به سود چندانی دست یابد.
زرآبادی تصریح کرد: کارخانه سیمان آبیک 
در استان البرز وجود دارد و تنها، آلودگی 

این کارخانه به استان قزوین می رسد.
و معادن مجلس  عضو کمیسیون صنایع 
که  صنایعی  قانون  براساس  داد:  ادامه  
آلایندگی دارند باید سهم آلایندگی خود را 
به مراکزی که باعث آلودگی آنها می شوند، 
پرداخت کنند این در حالی است که مبلغی 

قزوین  استان  به  آبیک  کارخانه  درآمد  از 
پرداخت نمی شود.

سیده حمیده زرآبادی:  

کارخانه آبیک عایدی جز آلودگی برای استان قزوین ندارد

هوادار سلامت

10 نکته برای مقابله با استرس
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مهدی تیموری

از بعد فرهنگی و  کشور عزیزمان »ایران« 
اکثر  که  دارد  قرار  وضعیتی  در  اجتماعی 
نهادهایش از فساد »اقتصادی« و »اخلاقی« 
و  راه  مالی  شفافیت  عدم  و  برند  می  رنج 
شرایط را برای هرگونه پولشویی، اختلاس و... 
مهیا ساخته و از آن بدتر همکاری هایی است 
که بعضا برخی از نهادهای نظارتی و... با این 
نهادها به عمل می آورند و به این شرایط دامن 
می زنند. در چنین وضعیتی، جامعه فرهنگی 
کشور را نمی توان مستثنی دید و برای آن 
تفاوتی قائل شد و همانطور که پیش بینی 
هم می شد، سیل عظیم پول های پولشویی 
و کثیف وارد عرصه فرهنگ و هنر شدند و 
همین حالا فیلم هایی رو پرده هستند که از 

نظر مالی وضعیت شفافی ندارند.
در چنین شرایطی، اتهام پراکنی و چسباندن 
برچسب »دزد« به هرکسی که به چشم مان 
می خورد کار چندان سختی نیست؛ چرا 
که تمام مخاطبان فرض را بر این گذاشته 
اند که فساد در تمام عرصه هنر به خصوص 
»سینما« ریشه دوانده است. از این رو اگر 
یک نفر پیدا شود که بدون »دلیل و مدرک« 
یک پروژه سینمایی را زیر سوال برده و تمام 
عوامل آن را به فساد متهم کند، مخاطب 
امروزی )فَست فودی( بی حوصله تر و پر 
مشغله تر از آن است که به دنبال صحت و 
سقم آن باشد و چشم بسته آن ادعا را می 
پذیرد و بیش از پیش نسبت به پروژهای 

های فرهنگی بی اعتماد می شود. 
رسانه  اصلی  های  رسالت  از  یکی  اساسا 
»شفاف سازی« و افشای اطلاعات و فساد 

رسالت  این  پای  افتخار  با  نیز  ما  و  است 
ایستاده ایم، اما مهم ترین نکته برای ما این 
است که هرگز بی پایه و اساس، بدون تحلیل 
و عمق و مهم تر از همه بدون »دلیل« و 
»مدرک« کسی را به فساد متهم نکرده و 
پروژه ای را زیر سوال نبرده و نخواهیم برد. 
مقصود نگارنده هم به طور خلاصه این است 
که اگر »نادر فتوره چی« نامی در توئیتر و 
اینستاگرام به اسم »فساد ستیزی« مدام با 
آن نگاه از بالا - که حقیقتا دیگر مشمئزه 
کننده شده - به صغیر و کبیر در صفر تا 
صد امور اعم از سینما، اجتماع، اقتصاد و 
رسانه و... در حال فحاشی، نفرت پراکنی و 
اتهام زدن باشد تا از میان این همه اتهام سه 

الی چهار تایشان درست دربیاید و در 
این منجلاب خودش را بالا برده 
و از این نمد کلاهی برای خودش 
ببافد، نه تنها پسندیده نیست بلکه 
شباهت فراوانی به »میان مایگی« 

و درجات عمیقی از »ابتذال« 
دارد. اساسا این رفتار رسانه 
ای، چه تفاوتی با رفتار رسانه 
هزاران  که  دارد  زرد  های 
دروغ منتشر می کنند تا از 
میانشان چند نمونه معدود 
درست در بیاید و نامشان 

بر سر زبان ها بیاید؟ در این 
بین در عرصه های مختلف اعم 

از ورزشی، هنری، اجتماعی و... 
استدلال،  با  که  کسانی  هستند 
مدرک و در نهایت سلامت در حال 

افشای اعمال و افکار مفسدان هستند و 
در حوزه رسانه نیازی به دیده شدن ندارند. 
»محمد امامی« نام یکی از مفسدان اقتصادی 
کشور است که به سینما ورود کرد و در چند 
پروژه مهم این عرصه به هدف پولشویی و 
کرد.  گذاری  سرمایه  مسمومش  تفکرات 
مساله اساسی اینجاست، زمانی که برخی از 
این فیلم ها تولید شدند، یقینا روح کارگردان 
از  هم  آثار  این  بازیگران  و  نویسندگان  یا 

انسانی« محمد  اقدامات »ضد  و  اختلاس 
امامی بی خبر بوده است. کمتر از دو سال 
است که دست محمد امامی رو شده و تولید 
فیلم هایی همچون »ابد و یک روز«، »خوب 
بد جلف« و »خوک« و... به بیش از دو سال 
پیش باز می گردد و به طبع همکاری کسی 
به  نامبرده  با  قاسم خانی«  مانند »پیمان 
باز می گردد که هیچ کس جرات  زمانی 
نداشت کمتر از گل نثار محمد امامی و دار 
و دسته اش کند؛ البته قضایا زمانی جالب 
تر می شود که به این نکته پی می بریم 
که همین آقایان »مدعی افشاگری« همواره 
دست روی 

دستمالی شده،  رو و عیان و موضوعات 
خبرهایش  همگان  که  حاشیه  بی  البته 
انواع رسانه ها شنیده و دنبال کرده  از  را 
هنوز حتی  کدامشان  هیچ  و  پردازند  می 
جسارت نداشته تا تحقیق و یا حتی اشاره 
ای به ضلع دیگری از همکاران ثابت امامی 
در پروژه های مذکور یعنی »سعید ملکان« 

)گریمور سابق، تهیه کننده فعلی( کنند!
»هیولا«  سریال  خانی  قاسم  پیمان  حال 
و  ساخته  مدیری«  »مهران  که  نوشته  را 
نقدهایی جدی به پولشویی ها و فساد رایج 
در نهادهای کشور دارد و سعی دارد در حد 
توانش این فساد ها را به تصویر بکشد. آیا 
اینکه ما کل پروژه هیولا را به خاطر همکاری 
قاسم خانی با امامی در فیلمِ ضعیف »خوب، 
بد، جلف«، فاسد بدانیم و زیر سوال ببریم 
و به همین سبب آن ها را وقیح خوانده و 
از دنیا برایشان »روز جهانی وقاحت« طلب 
کنیم )!( رفتاری شبیه به رسانه های زرد 
انجام نداده که باری به هر جهت به »این« 
و »آن« حمله می کنند؟ جدا استدلال این 
و  فرانکفورت  مکتب  مدعی  که  آقایان 
نظریه انتقادی هستند این است که 
هنرمندان هم از »توبره« می خورند 
هم از »آخور«؟ آن هم بدون هیچ 
رویه  این  با  منطقی؟  و  سند 
پس تفاوت نادر فتوره چی با 
»حسن عباسی« و »علی اکبر 
رائفی پور« چیست؟ این چه 
منطقی است که اگر کسی 
با محمد امامی زمانی که 
همه او را روی سرشان 
می گذاشتند، کار کرده 
تواند  نمی  دیگر  باشد 
فساد را نقد کند؟ اصلا مگر 
هر  یا  و  خانی  قاسم  پیمان 
کس دیگری که روزگاری با محمد 
امامی همکاری کرده، هنگام ساخت 
اثرش از وی ریز تراکنش بانکی و یا 
پرسشنامه عقیدتی-سیاسی گرفته تا از تمیز 
یا کثیفی سرمایه اش با خبر شود؟ با همین 
منطقِ بی منطقی به سردبیران رسانه های 
معتبر کشور )از جمله »محمد قوچانی«( هم 
حمله شده و آب هم از آب تکان نمی خورد.

شرایط فرهنگی کشور و نهادهای نظارتی 
به  را  ها  امامی  محمد  ورود  جلوی  باید 
این  در  است  ها  سال  که  بگیرند  سینما 

حیطه معیوب عمل می کنند. نمی خواهم 
از وظیفه هنرمندان در این موضوع چشم 
پوشی کنم اما آقایان همه چیز را تنها متوجه 
هنرمندان می دانند؛ چرا که اساسا نگارنده 
معتقد است دیوار هنرمندان از همه کوتاه 
تر است و قطعا حمله به هنرمندان برایشان 
رتبه  عالی  به مسئولان  از حمله  تر  ارزان 
تمام می شود و حمله بی مهابا به مدیری 
ها و فتحی ها و... بی هزینه ترین راه ممکن 
است. به یاد دارم که چندی پیش »مسعود 
بهنود« گفته بود:»حمله به بازیگران محبوب 
و کارگردان موفق سریال شهرزاد، به بهانه 
شرکت تهیه کننده در مفاسد مالی، مانند 
آنست که هنرمندان آزاردیده هالیوود را به 
جهت فساد »هاروی واینستین« تهیه کننده 
فاسد و متجاوز محکوم بدانیم و از عکسهای 
مشترکشان با او، به عنوان دلیل همدستی 

شان استفاده کنیم«! 

حمله با تاکتیک »زردنگاری« به پیکر شفاف سازی؛

گریز از »انفعال« ، هجوم به »میان مایگی«!

سریال  خانی  قاسم  پیمان 
»مهران  که  نوشته  را  »هیولا« 
نقدهایی  و  ساخته  مدیری« 
و فساد  ها  پولشویی  به  جدی 
رایج در نهادهای کشور دارد و 
این  توانش  حد  در  دارد  سعی 
فسادها را به تصویر بکشد. آیا 
اینکه ما کل پروژه هیولا را به 
با  خانی  قاسم  همکاری  خاطر 
امامی در فیلمِ ضعیف »خوب، 
بد، جلف«، فاسد بدانیم و زیر 
سوال ببریم و به همین سبب 
آن ها را وقیح خوانده و از دنیا 
برایشان »روز جهانی وقاحت« 
طلب کنیم )!( رفتاری شبیه به 
رسانه های زرد انجام نداده که 
و  »این«  به  جهت  هر  به  باری 

»آن« حمله می کنند؟ 
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محمدرضا کاظمی

در حالی که کمتر از ۱0 روز تا برگزاری 
کشتی  فدراسیون  انتخاباتی  مجمع 
تایید  از  هنوز  اما  است  مانده  باقی 
خبری  شاخص  های  چهره  رسمی 

نیست!
بیش از ۸ ماه از بلاتکلیفی فدراسیون 
این  طی  و  شود  می  سپری  کشتی 
دست  به  فدراسیون  مقدرات  مدت 
دو سرپرست به نام های حمید بنی 
تمیم و بهروز نعمتی سپرده شده است. 
ماهها قبل از آن نیز که رسول خادم 
مصدر کار بود عملا کاری صورت نمی 
گرفت چرا که وی رغبت چندانی برای 
فرصت  درباب  نداشت.  فعالیت  ادامه 
سوزی ها و وقت گذرانی هایی که در  
خصوص ورزش اول صورت گرفته، بی 
توجهی و بی خیالی مسئولین ورزش  
و پیامد های ناگوار آن سخن بسیار 
رفته و حرف و حدیث فراوان از زبان 
بزرگان و کارشناسان گفته و شنیده 
شده است. بر همین اساس مصلحت 
در  باردیگر  مختصر  این  در  نیست 
این رابطه ذکر مصیبت شود و سخن 
ها  گفتنی  که  چرا  کشد؛  درازا  به 
شنوایی  گوش  چون  اما  شده  گفته 
دوا  کسی  از  دردی  آن  نبوده،تکرار 
نمی کند. در تداوم بلاتکلیفی و بی 
سروسامانی فدراسیون کشتی  مشکل 
اکنون  پدید آمده، عدم  دیگری که 

تایید صلاحیت سه چهره شاخص و 
عنواندار جهان و المپیک است حال 
آنکه مقرر شده روز 26 تیرماه جاری 

انتخابات فدراسیون برگزارشود!
به عبارت دیگر اگر قرار باشد انتخابات 
حضور  بدون  کشتی  فدراسیون 
بزرگانی چون علیرضا دبیر، امیررضا 
برگزار شود  و عباس جدیدی  خادم 
در آن صورت باید فاتحه ورزش اول 
را از همین الان خواند و بر آن رحمت 
فرد  سه  که  نداریم  کاری  فرستاد. 
یادشده در طول دوران مسئولیت خود 
چه فعالیت های غیر قانونی یا قانونی 
است  آن  برسر  صحبت  اند.  داشته 
که اگر این قهرمانان مرتکب خطا و 
اشتباهی شده بودند چرا طی دو سال 
گذشته در جهت جلب و محاکمه آنها 
که  حالا  اما  نگرفته  صورت  اقدامی 
بحث انتخابات فدراسیون کشتی در 
میان است که البته به قولی نهاد غیر 
دولتی هم محسوب می شود گریبان 
در  نتوانند  که  اند  چسبیده  را  آنان 
جایی که واقعا متعلق به ایشان است 

ورود پیدا کنند!
الحق والانصاف اگر قرار به جلوگیری 
بود باید سال ها پیش، از حضور این 
قهرمانان ورزش در پست های دیگر 
ممانعت بعمل می آمد، نه اینکه اجازه 
داده شد جایی که با تخصص و حیطه 
وارد  نداشت  همخوانی  آنان  فعالیت 
شوند اما اکنون که قصد ورود به حوزه 
تخصصی خود را دارند اجازه ورود پیدا 

نمی کنند!
که  ورزش  در  مسئول  آقایان  واقعا 
پس از ۸ ماه بلاتکلیفی کشتی در 
نهایت با زور و ضرب رییس اتحادیه 
جهانی کشتی مجبور به اعلام زمان 

شده  مذکور  فدراسیون  انتخابات 
اند  قصد دارند در غیاب سه چهره 
شاخص کشتی و قهرمانان جهان و 
المپیک سکان هدایت فدراسیون را 

به چه کسی بسپارند؟ 
و  مانده  باقی  افراد  از  یک  کدام 
تایید  که  موجودی  نامزدهای 
صلاحیت شده اند توان اداره کشتی 
را دارند؟ آنان که در این فدراسیون 
اند  داشته  مسئولیت  و  کارکرده 
اداره  دانند  می  هرکسی  از  بهتر 
فدراسیون کشتی کمتر از اداره یک 
وزارتخانه نیست. این همه اعزام، اردو، 
مسابقه،لزوم کسب افتخار در میادین 
بزرگ، پشتوانه سازی در هر دو رشته 
آزاد و فرنگی، کشتی ساحلی،  رتق و 
فتق امور بخش بانوان، کشتی آلیش 
از جمله  اقماری  ، رشته های دیگر 
کشتی پهلوانی و بسیاری فعالیت های 
دیگر نیاز به حضور فردی قدرتمند در 

راس این فدراسیون دارد.

سکان هدایت کشتی را نمی توان 
به دست هرکسی سپرد

باید  کشتی  فدراسیون  آینده  رییس 
چهره ای شاخص و ترجیحا از رجال 
بلندپایه مملکت و یا قهرمان جهان و 
المپیک باشد. هر تازه از راه رسیده ای 
نمی تواند کباده کش عرصه مدیریت 
ورزش اول باشد. آقایان مسئول ورزش 
رییس  که  باشند  داشته  توجه  باید 
نشانی  و  نام  اگر  فدراسیون  آینده 
در  پشت  است  مجبور  باشد  نداشته 
اتاق هر وزیر و وکیلی به انتظار بنشیند 
تا وقت ملاقات بگیرد. طبیعی است 
اسپانسر  توانایی جذب  چنین فردی 
نمی  پیدا  را  امکانات  فراهم کردن  و 

کند. فرق است میان علیرضا دبیر، با 
نامزدی که  حتی او را در محله و کوی 
و برزن خود نمی شناسند. این شرایط 
در عرصه بین المللی نیز مصداق دارد. 
اعتبار و جایگاهی که مسئولین اتحادیه 
آسیا  کشتی  کنفدراسیون  و  جهانی 
قهرمانان  و  رشته  این  بزرگان  برای 
جهان و المپیک قائل اند با کسی که 
ناشناس و بی نام و نشان قصد حضور 
در چنین مجامعی را دارد فرق می کند. 
وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک با 
انتخابات  برگزاری  قصد  جراتی  چه 
فدراسیون کشتی را دارند در حالی که 
از میان نامزدهای باقی مانده هیج کدام 
توان اداره این تشکیلات را ندارند. اصلا 
سابقه ندارد برای اولین بار چند قهرمان 
جهان و المپیک در رشته ورزشی خود 
نام  ثبت  ریاست  برای کسب کرسی 
نشوند؟  تایید  نفر  چند  هر  و  کنند 
در هر حال امیدواریم تا فرصت باقی 
است مسئولین ذیربط در جهت مصالح 
بیاندیشند.  تدبیری  و کشتی  ورزش 
این  و  اوضاع  این  با  الانصاف  الحق و 
نامزدها نمی توان انتخابات برگزار کرد. 
از طرفی هر کار دیگری که منجر به 
تاخیر در برگزاری انتخابات شود باعث 
بروز اشکال خواهد شد بنابراین تنها راه 
باقی مانده به کار گیری تدبیر لازم در 
فراهم کردن زمینه برگزاری انتخابات 
فراگیر با حضور تمام نامزدها در شرایط 
برابر است. در غیر این صورت به نظر 
نمی رسد حاشیه های ورزش اول به 
روشن  کند.  فروکش  ها  راحتی  این 
است که پیامدهای این بلاتکلیفی و 
مشکلات احتمالی در عملکرد آینده 
کشتی طی مسابقات جهانی و المپیک 

بی تاثیر نخواهد بود.

انتخابات کشتی بدون حضور بزرگان؟

نامداران همچنان در انتظار تایید!

ضد و نقیض!
جمع شدن روز و شب در یک 
زمان همانقدر بعید است که 
حل شدن سنگ در آب. یعنی 
دو چیز که متضاد هم باشند 
با هم قابل جمع نیستند. نباید 
آنجا  مانند  بشوند.  هم جمع 
در  علی  و  جلّ  خداوند  که 
به  مبارکه سبا خطاب  سوره 

مشرکین می فرماید:
و إناّ أو إیاّکم

یعنی یا ما یا شما
یعنی شرک و الوهیت یکجا نمی شود

حالا اینها را گفتم که چه؟ سالهاست از سویی مساله مبارزه 
با مواد مخدر یکی از سیاست های مورد توجه در نظام 
جمهوری اسلامی به شمار می رود و تلاش های زیادی در 
این زمینه همراه با هزینه های گزاف از سوی نهادهای زیربط 
انجام شده است. از سوی دیگر سیگار، تنباکوهای شیمیایی 
عربی و انواع اقلام دخانیات با هزینه های گزاف به روش های 
قانونی و غیرقانونی به کشور وارد می شود. در کنار آن شرکت 
دخانیات نیز همچنان با تمام توان به تولید و عرضه سیگار 

در کشور مشغول است. 
مگر نه آنکه دخانیات و به ویژه سیگار دروازه ورود به اعتیاد 
به شمار می رود پس چگونه می شود این دو یعنی واردات و 
تولید دخانیات و مبارزه با مواد مخدر هر دو در سیاست های 

جاری جمهوری اسلامی جای داشته باشد. 
مساله آنجایی دردناک تر می شود که تیم  های ورزشی 
تحت حمایت شرکت دخانیات با سرمایه حاصل از وابسته 
کردن اقشار مختلف جامعه به سیگار و امثالهم، درست در 
جایی که محل ارائه الگوی سلامت به جامعه است؛ یعنی 
مسابقات ورزشی، به کسب مقام و در نتیجه تبلیغ بیشتر 

برای شرکت دخانیات می پردازند. 
و این جمع اضداد، در مخیله هیچ انسان عاقلی نمی گنجد 
مگر با توجیهات سیاست زده برخی آقایان و وابستگانشان 
برای هرچه بیشتر به جیب زدن سود حاصل از معاملات 

ناشی از دخانیات.

وحید تیموری

وزارت ورزش: 
آمریکا باید از ملی پوشان والیبال 

ایران عذرخواهی کند
وزارت ورزش در بیانیه ای نسبت به رفتار ناشایست امریکا با 

اعضای تیم ملی والیبال ایران اعتراض کرد.
در حالی که اعضای تیم ملی والیبال ایران برای حضور در 
مرحله نهایی لیگ ملت  های 20۱9 در سفری ۳0 ساعته 
راهی آمریکا شده، در ورود به خاک این کشور با معطلی 4 

ساعته مواجه شده است.
بعد از نامه  ای که امروز فدراسیون والیبال ایران در اعتراض 
به رفتار آمریکایی ها به فدراسیون جهانی ارسال کرد، وزارت 

ورزش نیز بیانیه ای در این رابطه صادر کرده است.
در بیانیه وزارت ورزش آمده است:»رفتار مقامات آمریکایی 
به عنوان میزبان مرحله نهایی لیگ ملت  های جهان با تیم 
ملی والیبال ایران زننده و بر خلاف منشور المپیک و روح 

حاکم بر مناسبات ورزشی جهان است.
متاسفانه آمریکا در حالی برای سومین سال پیاپی میزبان این 
مرحله است که هیچ  گونه توجهی به معیارهای میزبانی و حضور 

تیم  های شرکت کننده و قهرمانان ملی ایران قائل نیست.
غیر  رفتار  کردن  محکوم  ضمن  جوانان  و  ورزش  وزارت 
ورزشی و خارج از قواعد میزبانی رویدادهای جهانی از سوی 
با توجه به تکرار این رفتار، افتخار  آمریکا، امیدوار است 
فدراسیون  سوی  از  سطح  این  در  رویدادهایی  برگزاری 

جهانی به این کشور واگذار نگردد.
انتظار داریم برای جبران این رفتار ناشایست مقامات آمریکا 
از ملی پوشان عذرخواهی کنند و فدراسیون جهانی والیبال 
نیز دلجویی شایسته ای از تیم ایران و قهرمانان آن به عنوان 

نمایندگان مردم ایران داشته باشد.«

جنجال روز!

دنیای هوادار      بی اعصاب!

ورزشی
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محمدحسین سیفی

»مارک ویلموتس« در اولین لیست 
رسمی منتشر شده به دست خودش، 
دست به اقدام غیر منتظره ای زد و 
تمامی بازیکنان جوان و بعضا لیگ 
یکی فوتبال کشورمان را به اردوی 
تیم ملی دعوت کرد و به آن ها این 
به  را  خودشان  که  داد  را  فرصت 
سرمربی تیم ملی نشان دهند. در این 
لیست خبری از نام های همیشگی 
با  ویلموتس  تا  نیست  لژیونرها  و 
سایر بازیکنان نیز آشنا شود. اکثر 
بازیکنان دعوت شده به لیست تیم 
که  هستند  خوبی  بازیکنان  ملی، 
در فصل گذشته نیز عملکرد خوبی 
داشتند اما هیچکدام بخاطر ترافیک 
بازیکنان خوب در سالهای اخیر به 
تیم ملی دعوت نشده بودند. همه به 
جز رشید مظاهری که مظاهری هم 
در اردوی قبلی که دعوت شد اما با 
کسب اجازه از ویلموتس اردو را ترک 
کرد و حالا سرمربی بلژیکی تیم ملی 
یک فرصت دوباره به او داد خودش را 

اثبات کند.
به همین مناسبت، بد نیست نگاهی 
در  که  سوپرایزهایی  به  بیندازیم 
و  می خورند  به چشم  لیست  این 
در صورت اثبات خود به ویلموتس، 
ها  آن  از  بیشتر  آینده  در  احتمالا 

خواهیم شنید:

 »احمد گوهری«
 جوان و جویای نام 

دروازه بانی که در ۱4 مسابقه این فصل 
رحمان احمدی را نیمکت نشین کرده 
بود که به تیم ملی دعوت شد. گوهری 
بازی  پارس جنوبی جم  در  ساله   2۳
می  کرد و برای فصل جدید قرار است 
درون دروازه سایپا قرار بگیرد. گوهری 
کلین شیت،  سه  ثبت  با  فصل  این 
بود.   ۱.2 خورده اش  گل  میانگین 
هر  در  متریکا  آمار  طبق  همچنین 
مسابقه نزدیک به 2 مهار توپ داشت.

»مهدی  امینی«
 پنالتی گیر شماره یک 

امینی همان دروازه  بانی است که هفته 
بیست وچهارم پنالتی علی علیپور را 
مهار کرده بود. دروازه بانی که در همه 
رده های پایه تیم ملی بازی کرده و در 
این فصل در بازی با ماشین سازی هم 
تبحرش روی مهار پنالتی ها را نشان 
داده بود. امینی توسط عبدالله ویسی 
جذب سپاهان شده بود و اتفاقا با مهار 
پنالتی در جام حذفی، خودی نشان 
داده بود. امینی در ابتدای این فصل 
با حضور پیام نیازمند در سپاهان، این 
رفت.  پیکان  به  و  کرد  ترک  را  تیم 
افت شیخ ویسی شانس بزرگ امینی 
بود و این دروازه بان 2۱ ساله توانست 
در 9 مسابقه لیگ حضور پیدا کند. 
امینی در سه مسابقه کلین شیت کرد 
و مجموعا ۱0 گل خورد. طبق آمار 
متریکا، امینی در هر مسابقه نزدیک 
فقط ۱7  و  داشت  توپ  مهار  به ۳ 
را  چارچوبش  در  شوت های  درصد 

گل خورد.

»محمد  محبی«
  پدیده شاهین بوشهر   

قبل  فصل  ساله   2۱ بازیکن  محبی، 
با 2  که  بازیکنی  بود.  بوشهر  شاهین 
گل زده و 9 پاس گل، تاثیر به سزایی در 
صعود شاهین به لیگ برتر داشت. محبی 
فصل قبل در دو مرحله توسط سرمربی 
تیم امید به اردوی تیم ملی دعوت شد، 
نهایی مرحله مقدماتی  لیست  اما در 
نگرفت.  قرار  توکیو   2020 المپیک 
نقل وانتقالات  فصل   شروع  در  محبی 

توسط قلعه نویی جذب سپاهان شد.

»ایمان  سلیمی«
 جوان تراکتوری 

در 2۱  هم  تراکتور  ساله  مدافع 2۳ 
مسابقه این فصل در ترکیب تیمش 
قرار گرفته بود. سلیمی علاوه بر دو 
گلی که زد در فاکتورهای دقت پاس، 
دفاعی  عملکرد  و  موفق  نبردهوایی 
آمار خوبی ثبت کرد. تراکتور سلیمی 
پارس جنوبی جم  از  فصل  ابتدای  را 

خریده بود.

»رضا اسدی«
 شاگرد اول شهریار 

یک  سایپا،  فصل  بازیکن  بهترین 
هافبک دفاعی بود. اسدی 5 گل زد، 
2 پاس گل داد، بیشترین لمس توپ 
تیمش را داشت و در فاکتورهای دقت 
پاس ، نرخ تبدیل شوت به گل، دریبل 
موفق، توپ گیری از حریف، نبردهوایی 
موفق و عملکرد دفاعی هم جزو سه 

بازیکن برتر سایپا بود.

»محمد  کریمی«
 آقای پاس! 

دیگر بازیکنی که در لیست ویلموتس 
حضور دارد، آقای پاس گل لیگ است. 
کریمی که ابتدای فصل از تیم لیگ 
یکی خونه به خونه خریده شده بود، 
پیراهن  با  پاس گل   ۸ فصل  این  در 

سپاهان داد.

»سعید  واسعی«
 تنکیک ناب ایرانی! 

هافبک 24 ساله پیکان در این فصل 
دومین گلزن برتر تیمش بود. واسعی 
۳ گل زد، ۱ پاس گل داد و بیشترین از 

هر بازیکن پیکان دریبل زد و بیشترین 
خطا هم روی او ثبت شد. واسعی قبلا 

در سیاه جامگان هم بازی می کرد.

»امیرحسین کریمی«
 میدان دار 

هافبک میانی پیکان که با شماره 99 
در مسابقات لیگ حاضر می شد هم 
در لیست ویلموتس قرار گرفته است. 
کریمی در 24 مسابقه ای که حضور 
داد.  پاس گل  و ۱  زد  گل  داشت، ۱ 
کریمی از سپاهان به گسترش فولاد و 

از این تیم به پیکان پیوسته بود. 

»پیمان  رنجبری«
 آقای گل لیگ یک  

مهاجم 27 ساله گلگهر فصل قبل با 
۱6 گل زده عنوان آقای گلی مشترک 
ابتدای  در  رنجبری  کرد.  کسب  را 
فصل نقل وانتقالات مورد توجه باشگاه 
استقلال هم قرار گرفته بود و حتی 
برای مذاکره به دفتر این باشگاه هم 
رفته بود. از باشگاه هایی که رنجبری 
در آن بازی کرده  می توان به شهرداری 
تبریز، نفت و گاز گچساران، گسترش 

فولاد و شهرداری اردبیل نام برد.

»شهریار مغانلو«
 ملوان زبل! 

آقای  دیگر  ملوان  ساله   25 مهاجم 
گل فصل قبل لیگ یک بود. مغانلو 
گل   ۱6 گذشت  که  فصلی  در  هم 
برای انزلی چی ها به ثمر رسانده بود. 
مغانلو پیش تر در پیکان بازی می کرد 
و در ابتدای این فصل هم به پیکان 

بازگشت.

سورپرایز های لیست مارک ویلموتس برای تیم ملی؛

از »شاگرد اول شهریار« تا »ملوان زبل«!

برانکو در آخرین گفت  و گویش با دلخوری از اتفاقات رخ 
داده سکوتش را شکست و  حرف هایی زد که تا به حال 
آنها را بر زبان نیاورده بود. او در این مصاحبه به شدت از 

ایرج عرب مدیرعامل پرسپولیس انتقاد کرده است. 
وی در مورد طلبش از پرسپولیس گفت:» انتظارمان هم 
این بود که بعد از 4 سال که بهترین نتایج کسب شد، 
هم من و هم همکارانم به وجه زیبایی از پرسپولیس 
جدایی شویم اما متاسفانه با رفتار بسیار ناپسند مدیریت 

باشگاه و دیگر عوامل او مواجه شدیم. نه تنها ۱۱ ماه 
به تعهدات شان عمل نکردند بلکه الان هم حاضر به 
انجام آن نیستند و گردن نمی گیرند. تمایل ندارند نه 
دستمزد من و نه دستیارانم را بدهند. بیش از 60 درصد 
از قراردادم را طلبکارم. همکارانم چند ماه از حقوق شان 
را طلبکارند و بدون اینکه دستمزدشان را بگیرند ایران 
را ترک کردند. طبیعتا همه آن مهربانی ها و تعریف هایی 
انجام می دادند فریب و کذب بود. همه آن موارد  که 

که می خواستند به هواداران نشان دهند مایلند من در 
پرسپولیس بمانم فریب اذهان عمومی بود. متاسفانه 
مجبورم از پرسپولیس به فیفا شکایت کنم. تکلیف اصلی 
آنها در پرسپولیس این بود که من و دیگر خارجی های 
تیم را هر چه زودتر از باشگاه دور کنند که این کارم 
انجام دادند. به احتمال خیلی زیاد جدا از من و دستیارانم، 
بودیمیر و بشار رسن هم برای گرفتن حق شان به فیفا 
شکایت خواهند کرد. حتی برای فصل آینده که در پیش 

داریم هم ادعای خسارت خواهیم کرد.
تاخیر  پرداخت  در  مدام  باشگاه  هم  قبل  بارهای 
ایجاد می کرد اما به هیچ وجه اعتراضی به این مسئله 
نمی کردیم. در دوران مدیریت اخیر قول های زیادی به 
ما داده شد که طبیعتا هیچ یک اجرا نمی شدند و کاملا 
آگاهانه به ما دروغ گفته می شد. دلیل اصلی تصمیم من 
مشکلاتی بود که در باشگاه وجود داشت و اراده ای برای 

حل آنها وجود نداشت.

مدیریت پرسپولیس یک  سال دروغ گفت!   برانکو: کالدرون از همین الان آماده شکایت از پرسپولیس به فیفا باشد

»برزیل« قهرمان کوپا؛

جالی خالی نیمار؟ اصلا حس نشد!
بامداد روز گذشته تیم ملی برزیل موفق شد با نتیجه ۳ 
بر یک پرو را شکست دهد و عنوان قهرمانی کوپا امریکا 

را بدست آورد.
سلسائو در شرایطی عنوان قهرمانی را بدست آورد که دنی 
آلوس مدافع ۳6 ساله این تیم به عنوان بهترین بازیکن این 

مسابقات انتخاب شد و جام قهرمانی را بالای سر برد.
این نهمین قهرمانی سلسائو در تاریخ این مسابقات بود و 
برزیلی ها پس از اروگوئه با ۱5 قهرمانی و آرژانتین با ۱4 
قهرمانی در رده سوم ایستادند. عملکرد خط آتش برزیلی ها 
در این پیکارها به گونه ای بود که جای خالی نیمار مصدوم 
اصلا حس نشد. شاگردان تیته در این پیکارها در دو دیدار 
در گلزنی ناکام بودند و مقابل ونزوئلا و پاراگوئه به کار خود 

با تساوی بدون گل پایان دادند.
البته در سایر بازی ها روبرتو فیرمینیو موفق شد با دو گل و 
۳ پاس گل نقش مهمی در خط آتش سلسائو ایجاد کند و 
به نوعی جالی خالی نیمار را پر کرد. پس از فیرمینیو، گابریل 
ژسوس با 2 گل و دو پاس گل نقش مهمی در تیم برزیل 
داشت و اورتون وینگر برزیلی ها هم که آقای گل مسابقات 

شد تا ۳ گل و یک پاس گل بسیار تاثیرگذار بود.

خبر

پس از بلبلی، یزدانی، ریگی
باقری، دشتی و دیاباته...

»آرش رضاوند« به استقلال پیوست
آرش رضاوند هافبک تیم فوتبال سایپا به صورت رسمی 
بازیکن استقلال تهران شد. این بازیکن که فصل گذشته 
در تیم فوتبال سایپا حضور داشت، با شروع فصل نقل و 
انتقالات مورد توجه استقلال قرار گرفت و پیش از این قرار 
بود تا با شروع تمرینات به استقلال اضافه شود اما روند 

مذاکره با او طولانی شد.
در نهایت مدیران استقلال روز گذشته با این بازیکن به توافق 
رسیدند تا رضاوند به عنوان خرید جدید استقلال معرفی 
شود. رضاوند البته هنوز از سوی مدیران استقلال به صورت 
رسمی معارفه نشده و به نظر می رسد که روند معارفه او نیز 
مانند دیگر خریدهای باشگاه بعد از موفقیت در تست های 

پزشکی باشد.
این بازیکن بعد از بلبلی، یزدانی، ریگی، باقری، دشتی و 
دیاباته، خرید جدید استقلال است که برای تقویت خط 

هافبک به جمع آبی پوشان اضافه شده است.
رضاوند از دوران حضور در نفت تهران همواره مورد توجه 
باشگاه استقلال بود و با درخشش در این تیم به فوتبال 
ایران معرفی شد و حالا دوباره به تیمی پیوسته که در تیم 

های پایه آن به سطح اول فوتبال ایران رسید.
آرش رضاوند روز گذشته در ایفمارک حاضر شد تا بعد از 
دیاباته تست های پزشکی را پشت سر بگذارد و در صورت 
موفقیت در تست های پزشکی، باشگاه این بازیکن را معارفه 

خواهد کرد.

خبر روز


